Jade Textile organizes a social day for its employees to enhance the spirit of cooperation and interaction

As part of its ongoing efforts to foster a spirit of cooperation and connection among its employees, Jade Textile organized a special fun day for employees at its three factories in Egypt. This initiative is part of the company's commitment to caring for its employees and promoting team spirit in the workplace.
The company's fun and enjoyable events drew a large number of employees, who enjoyed group games and other leisure activities. The day included numerous enjoyable activities, such as sports and recreational games, which created an atmosphere of fun and delight for the participants.
The company's management emphasized the importance of this initiative in strengthening employee relations and fostering a spirit of cooperation and interaction among them. It emphasized that taking breaks and engaging in recreational activities outside of business hours helps to stimulate teamwork and boost team spirit among the company’s employees.
With this initiative, Jade Textile demonstrates its dedication to its employees' well-being and personal and professional development. This initiative represents the company's care and attention to its work teams, as well as the realization of its "People First" philosophy, which is centered on encouraging the values of cooperation and solidarity in the workplace.
شركة جيد تكستايل تنظم يومًا اجتماعياً لموظفيها لتعزيز روح التعاون والتفاعل

في إطار جهودها المستمرة لتعزيز روح التعاون والتفاعل بين موظفيها، نظمت شركة جيد تكستايل يومًا ترفيهيًا مميزًا لموظفيها في الثلاث مصانع بمصر. تأتي هذه المبادرة كجزء من تفاني الشركة في الاهتمام بموظفيها وتعزيز الروح الفريقية في بيئة العمل.
شهدت الفعاليات الممتعة والمرح التي نظمتها الشركة مشاركة واسعة من قبل موظفيها، حيث استمتع الجميع بالألعاب الجماعية والأنشطة الترفيهية المتنوعة. وقد تضمن اليوم العديد من الأنشطة الممتعة مثل الألعاب الرياضية والألعاب الترفيهية التي أضفت جوًا من المرح والبهجة على المشاركين.

وأكدت إدارة الشركة أهمية هذه المبادرة في بناء علاقات قوية بين موظفيها وتعزيز روح التعاون والتفاعل بينهم. وأشارت إلى أن الاستمتاع بأوقات الراحة والترفيه خارج أوقات العمل يساهم في تحفيز العمل الجماعي وتعزيز الروح الفريقية بين أفراد الشركة.

بهذه الخطوة، تؤكد شركة جيد تكستايل التزامها برفاهية موظفيها وتطويرهم الشخصي والمهني. وتعكس هذه المبادرة روح العناية والاهتمام التي توليها الشركة لفرق العمل، وتحقيقًا لفلسفتها "الإنسان أولاً" التي تقوم على تعزيز قيم التعاون والتضامن في بيئة العمل.

